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PROC ES VERBAL

Incheiat azi 29.05.2017 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilita
prin dispozitia primarului nr.97123.05.2017, sedinta care a avut loc la sediul administrativ al
acestei institutii publice, ora 11.00.

La prezenta s_edinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko facint -viceprimar, Zatyko
Stefan-Adalbert, Kiss Istvan-Matyas, Kiss Stefon-Aluandiu, Buzas loan-Nicolaie, Erdei
Danut-Eugen, Torok lanos, ungur Andrei-Ioan, Torok Emeric.

Nu a absentat nemotivat nici un consilier.
Au participat de drept: D-ul Molnar Joaef - primar si d-na Mela Maria-Elena -secretar .

A mai participat din cadrul aparatului de specialitate al primarului, d-l inspector Kuin Nagy
Lorant.

S-a constatat ca sedinta este statutarl, participffnd 9 consilleri locali din totalul de 9
consilieri in functie,

Datoriti faptului ci, dupi ultima qedin{i, dl consilier Erdei Joszef, care era qi preqedinte de
qedin(I' a decedat, dl primar propune un moment de reculegere in amintirea acestuia.

ORDINEA DE ZI:

Dl primar aratd" cd, din motive obiective, ordinea de zi a fost suplimentati cu inci doud puncte gi
invit[ la propuneri pentru alegerea pregedintelui de gedinfa pentru a putea prelua conducerea gedinfei.

Dl Kiss Istvan-Matyas propune pe dl viceprimar Zatyko Jacint. ilt" p.opuneri nu mai sunt, drept
pentru care dl Zatyko Jacint este ales pregedinte di qedinla cu unanimitate de'voturi, rezultdnd Hotir6rea
nr.31.

D-l Zatyko Jacint - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea gedin{ei 9ia supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea de zi a sedintei, la care i-a dat citire:1. Alegerea presedintelui de sedinta.
2. Aprobarea ordffi de zL
3. Aprobarea procesului verbar al qedinfei din data de29.03.2017 .
4- Proiect de hotarare privind retragerea Comunei Cetariu din Asociafia de
Dezvoltare Intercomunitarl Biharia-Siilard.
5. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului comunei Siniob, pe anul 2017 .
6. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar
pe anul2016.
7. 'Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a
al comunei Saniob pe trimestrul I, anul 2017.

exercifiului bugetar

8. Proiect de hotarare privind reorganizarea Serviciului Voluntar pentru Situafii de
Urgenta din Comuna Saniob.
9. Proiect de hotarare privind inchirierea ISri licitafie publicl a unui spafiu cu
destinafia de cabinet medical veterinar, din imobilut nr.i05 sat Ciuhoi, io-,rou
Siniob.
10. Proiect de hotarare privind stabilirea unor misuri de gospodirire comunali.



SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZTz

1' Proiect de hotarare privind insugirea documentafiei tehnico-cadastrale pentru
inscrierea dreptului de proprietate publici a comunei Saniob, asupra constiuctiei
cimin cultural cenaloq"din localitatea cenalog, comuna saniob, Judeful

Bihor.
2. Proiect de hotarare privind subinchirierea spafiului cu destinafia de

x'armacie, din imobilur nr.560 sat saniobr.o-,rrr" SAniob.

DL Zatyko Jacint, presedintele de sedinf[ supune la vot proiectul de hotlrdre privind ordinea de zi, cumodificirile ulterioare, adoptandu-se Hotarare a nr.32,cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul trei din ordinea de^z!, d1a secretar a pus la dispozitia consilierilor locali procesul
verbal al sedintei extraordinare din 29.03.2017 pe care, presedintele de sedinta l-a supus spre aprobarea
Consiliului local.

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru, 0 impotriv[ gi 0 ablineri, adoptandu-seIfotararea nr.33.

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind retragerea Comunei
Cetariu din Asociafia de Dezvoltare Intercomunitari Biharia - S5lard, d-I primar prezinta
expunerea de motive si proiecful de hotarare.

DlZatyko Jacint, preqedinte de gedinfi, inviti la discufii.
Nu se inscrie nimeni.

dl' Pregedinte supune la vot proiectul de hotir6re, punctul patru al ordinii de zi, adoptandu-se
Hotararea nr.34, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La puncful cinci din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului
comunei Siniob, d-na contabil Borbely zitaprezintaraportul de specialitati.

Dl Zatyko Jacint, pregedinte de gedinp" invitn la disculii.
Dl Zatyko Stefan-Adalbert, intreab[ daci sumele prev[zute la indicator 07.02.03 impozit pe terenul dinextravilan 9i venituri din amenzi la indicator 3s.02.01.62, influenfa, sunt reale.

d-na contabil, aratl c[ sumele sunt reale.
Dl Zatyko Stefan-Adalbert, arat5, in continuare, ci sumele propuse la partea de cheltuieli pentru

intrefinere parcuri, zone verzi, in principiu au fost ddjd aprobate qi 1;1ui intreafa dac[ acel instrument de
cosit iarba chiar valore azL.4,95 mii lei.

d-na contabil, arati ci au mai fost propuse qi cuprinse sume in bugetul inifial, dar inci atunci nu
se cunogteau pre{urile.

- Dl primar, aratd, cd, acela este preful acelui aparat de cosit iarba, mai mult, de doul siptilmdni se
lucteaza cu acel aparat, deoarece cel vechi s-a stricat gi era neap[rat necesar achizilionarea unui nou aparat.

DL Zatyko Jacint, presedintele de sedinp, propune ,upun"r"u la vot a proiectului de hotirare, punctulcinci din ordinea de zi, adoptandu-se Hotararerorss cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri.

La punctul sase al ordinii de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea contului de
incheiere . a exercitiului bugetar pe anut 2016, d-na contabil Borbely Zita prczint[ raportul de
specialitate.

DlZatyko Jacint, presedintele de sedinfi, invitii Ia discufii.
Nu se inscrie nimeni.

Dl'Zatyko Jacint, presedintele de sedinfi,.supune la vot proiectul de hotlrdre, punctul qase al ordinii
de zi, adoptandu-se Hotararea nr.36, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul gapte, Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a
exercifiului bugetar al comunei Saniob pe trimestrul I, anul 2017, d-na contabil Borbely Zita
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prezinti, raportul de specialitate.
DlZatyko Jacint, presedintele de sedinf6, inviti la discutii
Nu se inscrie nimeni.

Dl.Zatyko Jacint, presedintele de sedinfi, supune la vot proiectul de hotirdre, punctul qapte al ordinii de zi,
adoptandu-se llotararea nr.37, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

't

La punctul opt, Proiect de hotarare reorganizarea Sericiului Voluntar pentru Situa{ii de
Urgenta din Comuna Saniob, d-l inspector Kuin Nagy Lorant prezinti, raportul de specialitate gi

organigrama modificati a SVSU.
Dl Zatyko Jacint, presedintele de sedint6, inviti la discufii si, in acelagi timp, aratd ci are o propunere,

referitor la reincadrarea d-lui Konrad Istvan in echipa SVSU.
Dl primar arati c6, datoriti faptului cd dl Konrad are grad de handicap accentuat, nu are voie s[ faci

efort qi migciri brugte, astfel, nu se poate incheia cu el conven{ie de colaborare. Poate s[ fie prezenf dar nu
poate si execute nimic.

In final, dl. Zatyko Jacint, presedintele de sedin15" supune la vot proiectul de hotir6re, punctul opt al
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.38, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul noua din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind privind inchirierea ISri
licitafie publicl a unui spatiu cu destinafia de cabinet medical veterinar, din imobilul nr.205
sat Ciuhoi, comuna Siniob, dl primar prezint6 expunerea de motive qi arat6 cd dl.veterinar qi-a

exprimat opliunea de a ocupa in continuare fostul cabinet, deoarece are o suprafaf[ mai micd gi

implicd costuri mai mici, fatd de fostul sediu de polilie, unde suprafafa este mai mare qi chiria mai
mare.

Dl Zatyko Jacint, presedintele de sedinfi, inviti la discufii .

Nu se inscrie nimeni.
Ca urmare, dl. Zatyko Jacint, presedintele de sedintfl supune la vot proiectul de hotlrdre, punctul

noui al ordinii de zi, adoptandu-se llotararea nr.39, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 .

La punctul zece din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind stabilirea unor misuri de
gospodirire comunall, dl. Inspector Kuin Nagy Lorant prezintii raportul de specialitate .

DlZatyko Jacint, presedintele de sedinp, inviti la discufii.
Dl Zatyko Jacin! aratd cdtrebuie discutat art.l5 din nonne, unde trebuie s[ stabilim un pref la cositul

ierbii pe domeniul public, in fafa gospdlriilor, sau domeniul privat. Compartimentul de specialitate a propus

suma de 20lerlar, ceea ce consider ci este prea pufin, comparativ cu primdria S[cueni unde preful este de 1

leu/mp, iar unde gospodiria are o suprafafi mai mare de cosit, atunci preful este de 0,60 lei/mp.
d-na secretar aratdcd sunt persoane care se intereseazi de posibilitatea de a cosi cu angaja{ii primlriei

gi c[ ar trebui stabilit un pre{ ca sI putem da curs cererilor, mai ales c6, astfel, se vor genera venituri la
bugetul local.

Dl Zatyko Jacint, aratl cd se lucreazd gi cu buldoexcavatorul, dar nu se vdd incaslrile. De la inceputul
anului au fost incasa{i doar 800 lei.

Dl primar aratd cd mai sunt 800 de lei de incasat, dar inc[ nu s-a eliberat chitanla.
Dl Zatyko $tefan, revenind la subiect, arati cL preful propus de 20 lei/ar este prea mic Ai nu acoperl

cheltuielile gi propune si se stabileascl un tarif pentru suprafele mici gi un alt tarif pentru suprafefe mari.
Dl Kiss Stefan, propune ca suprafete mici limita de 100 mp, iar peste 100 mp (l ar) se vor considera

suprafete mari.
Dl Zatyko Stefan, propune ca suprafe{ele mici si fie considerate cele din fala gospodiriilor, pe

domeniul public Ai incasate cu un pre{ mai mic, mai ales ci este obliga{ia Consiliului s[ administreze
domeniul public al comunei. Pentru aceste suprafele, propune tariful de 0,40 lei/mp, iar pentru terenurile din
proprietatea privat[ a gospodiriilor - tariful de 1 leu/mp. In plus, Compartimentul de specialitate al
primiriei sI se ocupe cu atentionarea oamenilor cu privire la obliga{iile care se impun: cositul si curifarea
qanfurilor, decolmatarea podurilor, etc.



Dl Zatyko Jacint propune s[ se specifice ci primiria igi asum[ obligafia de a transporta pImdntul
rezultat din curlfarea ganfurilor.

Dl Torok Imre, intreabi ce se intflmpli cu gospodiriile unde nu locuieqte nimeni gi nici nu intrefin la
stradi?

Dl Kuin, inspector de mediu, aratl cd" r[spunde proprietarul gospod[riei, chiar dac[ locuiegte la orag
sau in altii parte.

d-na secretar, arati ci o posibilitate ar fi ca , in urma somafiilor de a cosi iarba, in cazul in care nu se
respecti obligafi4 si coseascl primiria qi in urma unor formalit[1i: proces verbal semnat de vecini, costul
respectiv s[ fie pus in debit.

Dl Zatyko Stefan, arati, cd luarea in debit ar trebui si fie cit mai documentati, chiar gi cu poze, pentru
a nu avea probleme in instanfi. La fel trebuie procedat gi acolo unde nici ganfurile nu sunt in1retinute.-Si fie
executate de primirie gi proprietarii si fie luafi in debit.

dl. Kiss Stefan, arati' c6, de patru ani de c6nd s-a achizilionat buldoexcavatorul, prim[ria putea si facd
sute de metri de ganfuri .

d-na secretar aratd, cd pentru aceastii situalie, ar trebui elaborat un proiect de hotirdre in acest sens gi
sd fie aprobat de Consiliul local cu alocare de sume.

Dl.Zatyko Jacint, presedintele de sedinli, supune la vot proiectul de hotirdre, punctul zece al ordinii
de zi, adoptandu-se Hotararea nr.40, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtin;ri .

La punctul unsprezece , care suplimenteaz[ ordinea de zi, Proiect de hotlrffre privind
insugirea documentafiei tehnico-cadastrale pentru inscrierea dreptului de proprietate pulfici a
comunei Saniob, asupra constructiei "Cimin cultural Cenaloqttdin localitatea Cenalog, comuna
Sfiniob, Judeful Bihor, dl. primar prezint[ expunerea de motive gi arati ci existil posibilitatea de a se
depune proiect pentru reabilitarea clminelor culturale, iar pentru asta este necesar sa intaUutem proprietatea
publici qi a clminului de la Cenalog . La ciminul din Ciuhoi situalia este finalizat[.

DlZatyko Jacint, presedintele de sedinfl, invitii la discufii.
Nu se inscrie nimeni.
Dl.Zatyko Jacint, presedintele de sedintd, supune la vot proiecful de hotdr6re, punctul unsprezece al

ordinii de zi, adoptandu-se Ifotararea nr.41, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si d abtineri . -

La punctul doisprezece , care suplimenteazi ordinea de zi, Proiect de hotlrire privind
subinchirierea spafiului cu destina{ia de Farmacie, din imobilul nr.560 sat Siniob, .o-rrou
Siniob, dl. primar prezintlexpunerea de motive gi arati c[ de o vreme, activitatea farmaciei s-a diminuat,
a scizut stocul, d-l farmacist qi-a schimbat profilul de activitate iar sofia lui nu se mai poate ocupa. Dl
primar arati" in continuare, ci a luat legdtura cu administratorul qi cd a dat promisiuni c[ vor rizolva
situalia. Nu vor sd'rezilieze conhactul deoarece au investit aici, dar vor si v6ndi activele unei alte societ[{i,
care , in final, va continua activitatea de farmacie. Deoarece, din motive organizatorice, situalia contabili nu
este aga cum ar trebui si fie, predarea activelor mai dureaz[ ceva timp, aproximativ 3 luni, timp in care au
exprimat op{iunea s[ subinchirieze spafiul. Interesul nostru gi al comunei este c6t de urgent s[ revinl
activitatea farmaciei. Puteam si cerem rezilierea contractului qi s[ scoatem la licitalie, dar gi asta dureazA.

DlZatyko Jacint, presedintele de sedinfl, invitii la discufii.
Dl Zatyko Stefan, intreabi c[ firma aceasta vrea si funcfioneze in continuare?
Dl primar, precizeazl, ci SC Farmaco SRL vor si cumpere SC Laminaria SRL gi dup[ finalizarea

documentelor sI continue activitatea ca SC Laminaria SRL.
Dl Zatyko Stefan, intreabi daci in hei luni se reglementeaz[ situa{ia cu actele?
Dl primar arati ci aga i s-a transmis, c[ in trei luni, aproximativ, vor finaliza.
Dl Zatyko Stefan, aratd cd, in concluzie sunt de acord cu subinchirierea doar pe termen de 3 luni, iar

in situalia in care nu se vor reglementa juridic Ai contabil, vom scoate la licitalie spaliul.
Dl.Zatyko Jacint, presedintele de sedinfi, supune la vot proiectul de hotlrdre, punctul doisprezece al

ordinii de zi, adoptandu-se Ifotararea nr.42, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si b abtineri . -
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La diverse

Dl pregedinte de gedinfi inviti consilierii si-gi expun[ problemele la diverse.

- Dl Ungur Andrei, arati cil in satul Cenalog existi persoane care au domiciliul la oras gi locuiesc
efectiv in Cenalog, dar refini sd faci contract de saiubrizare. Chiar cunoaste vreo 5 - 6 situalii.

Dl inspector Kuin, care s-a ocupat de incheierea contractelor, arati cd igi notea zd cantrile
respective qi ci va verifica in teren.

Dl Zatyko Jacint, ridici problema tomberoanelor, care, in satul Cenalog au fost ridicate aproape
in totalitate de cdtre fostul operator de salubrizare. Astfel o parte din populafie au tomberoane gi o alte^ parie,
care nu din vina lor, nu au tomberoane.

Dl primar aratl, cd, conform noului contract cu Reosal, cei care nu au tomberoane, au
posibilitatea de a achizitriona de la firm6, cu plata in rate sau pe loc.

Dl Torok Ioan, prezinti problema devers5rilor reziduale in ganfurile din fafa caselor, care se
scurg ?n fafa altor case qi care produc mirosuri neplicute.

Dl Torok Imre, aratii ci qi pe strada lui se confrunti cu astfel de probleme, mai exact familia
Oros de la nr.56, care are gi oi.

d-na secretar, atatd. cL pentru aceasti probleml existi misuri stabilite, iar compartimentul de
specialitate va lua atitudine in acest sens.

Dl Zatyko-Stefan soliciti ca primiria sd fac[ adresl scrisi cltre operatorul Ap[-Canal NV, care
sI prezinte situalia hidranfilor din comuna Sdniob, ca si nu avem surpri ze c6'nu funcfioneazi in cazul unui
incendiu.

- Dl inspector Kuin, arati ci primiria are o situalie cu hidranfii din comund, dar referitor la
funcfionarea lor, va cere o situa{ie scris[ de la operator.

Alte probleme, nu s-au mai discutat.

D-l Zatyko Jacint - presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA RETAR
RU.ELENA

'.LLL\
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AB.ry-,,67


